
ZAPISNIK 
 

5. korespondenčne seje (korespondenčna seja ni oštevilčena le kot korespondenčna, temveč 
zaporedna seja v mandatu) sveta članov Krajevne skupnosti Šebrelje, ki je bila izvedena dne 16. 
oktobra 2020 s pričetkom ob 18. uri (izvedena telefonsko z vsakim članom Sveta članov KS posebej – 
zaradi vladnih ukrepov v zvezi s COVID-19).  
 
Člani:   
Evgen Ozebek, predsednik  
Aleksander Kuštrin 
Andrej Ozebek 
Marija Lapanja 
Katarina Tušar 
Uroš Božič 
Helena Bevk 
Tanja Kumar 
Urška Jereb 
 
 
Glede na to, da so ponovno v veljavi proticorona-ukrepi, sprejeti s strani vlade Republike Slovenije, ki med 
drugim tudi odsvetujejo kakršna koli druženja večjih skupin ljudi v zaprtih prostorih, smo se člani Sveta KS 
Šebrelje telefonsko posvetovali o stanju na področju delovanja Krajevne skupnosti.    
 

Na 4. korespondenčni seji, ki je bila 29.05.2020, smo člani Sveta KS Šebrelje ugotovili in zabeležili, da 
je bil večji del zastavljenih nalog in obveznosti v KS Šebrelje glede na vse možne vire črpanja 
dodeljenih finančnih sredstev tudi postorjen, saj več nismo mogli niti planirati, ker nismo imeli 
zagotovljenih finančnih virov. Cesta do Stopnika, ki je urejena, asfaltirana in opremljena z vso 
potrebno zaščito, je bila glavni projekt v več let trajajočih planiranjih in je tako tudi ta projekt 
dokončno izvršen, za kar pa je bila porabljena tudi večina razpoložljivih sredstev.  
 

Glede na to, da je treba izdelati plan del za leto 2021, po katerem se bo iz občinskega proračuna 
namenilo Krajevni skupnosti Šebrelje finančna sredstva, smo člani Sveta KS Šebrelje izdelali in kot  

sklep sprejeli spodaj navedeni   

plan del in nalog KS Šebrelje v letu 2021: 

1. Preplastitev vseh kritičnih delov cestišča (preplastitev v Kurjem vrhu, torej od Gasilskega 
doma do Krivca (projekt je izdelan, vrednost investicije je cca. 60.000 EUR), nujna je tudi 
preplastitev »Po Klancu« v Srednji vasi, ki zahteva tudi konkretnejše popravilo ceste in nato 
še preplastitev na sredi vasi oz. na lokacijah, ki so opredeljene kot »javno dobro«).  
 

2. Ureditev dodatnih propustov za obvarovanje vozne poti ob večjih neurjih in nalivih, in sicer 
na občinski cesti od Jereba do Jagršč na poti – cesti, ki sodi v k.o. Šebrelje. 
 

3. Ureditev križišča sredi vasi (pri Navasarju). 
 

4. Ureditev klančine na eni strani vhodnih stopnic v trgovino (po kateri bi bilo možno dostaviti 
nabavljeni material v prevozno sredstvo z vozičkom, kar bi prišlo v poštev za starejše osebe, 
za osebe, ki težko prenašajo bremena, za več nabavljenega materiala ipd.), 
 

5. Ureditev otroškega igrišča z nekaj dodatnimi igrali, sodelovanje pri ureditvi opornega zidu pri 
odbojkarskem igrišču. Na pobudo uporabnikov igrišča sta bili za vzdrževanje igrišča 



dobavljeni tudi dve novi kosilnici, za igrišče kot športni objekt pa dva novega košarkarskega 
koša. 
 

6. Sodelovanje pri iskanju ustreznejšega oz. dodatnega mobilnega operaterja (ob obstoječih 
operaterjih tudi že nov ponudnik FREE.NET) v naši vasi za boljšo in celovito pokritost 
mobilnosti v vasi, sodelovanje pri iskanju konkurenčnejših ponudnikov.   
 

7. Še vedno je v veljavi težnja po kulturni obogatitvi vasi z vpeljavo – izvedbo projekta »Knjiga v 
vsako hišo« - izdelava in montaža treh stoječih »Hiš za bukve«, postavitev in zapolnitev s 
knjižnim gradivom.  
 

8. Začetki dogovarjanj v zvezi z ureditvijo »ekoloških otokov« v vasi, ki zahtevajo izdelavo 
kompletnega projekta, od odkupa zemljišča do izvedbe dokončne postavitve. 
 

9. Ustrezna ureditev – sanacija mostu v »Kapačn'cah«, kjer se dela do danes še niso premaknila. 
Pridobiti je potrebno strokovno mnenje o možnosti sanacije in priskrbeti tudi finančno 
konstrukcijo tega projekta, v kolikor bi udeleženi pri raziskavi smatrali to ureditev in sanacijo 
za smiselno in finančno sprejemljivo. 
 

10. Veliko krajanov se obrača na predsednika Sveta KS Šebrelje z vprašanji glede močnega in 
izrazitega »vonja« vode po kloru, ob čemer je bilo na vsaki seji posebej obrazloženo, da 
tovrstno problematiko rešuje vsak posameznik, ki se s tem sooča sam, individualno z 
Režijskim obratom Cerkno, možnost vzpostavitve kontakta pa je izpisana na mesečnem 
obračunu vodarine.  
 

11. Glede na to, da se za precej aktivnosti, ki so izvedene v soglasju in s sodelovanjem 
predstavnikov Sveta KS Šebrelje in zunanjimi akterji (LAS, patronažna dejavnost, računalniško 
opismenjevanje in podobne organizacije, ki izvajajo projekte s pomočjo sofinanciranja s strani 
prispevanih sredstev iz EU) izvajajo v prostorih PGD Šebrelje, se s predsednikom PGD Šebrelje 
dogovori o ceni vsaj delne poravnave najema teh prostorov, kot prispevek za dosedanje in 
vnaprejšnje sodelovanje.  
 

12. O ostalem razporejanju sredstev se bomo člani Sveta KS Šebrelje dogovarjali sprotno, ko 
bomo imeli izdelano finančno strukturo in ko bomo imeli vpogled v dodeljena finančna 
sredstva.  

 

Seja je bila zaključena ob 19.00 uri. 

Zapisala: Marija Lapanja 

 

Predsednik Sveta KS Šebrelje: 

Evgen Ozebek  

 


